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(Televíziós vadászműsorokról)

Nézek egy 1989-ben készült tévébeszélgetést (Hazai tükör, január 6. Magyar Televízió 1.). A
riporter a pártközpont valamelyik kiemelt erdészetének fővadászával beszélget, azt szeretné
elsősorban megtudni, milyen is volt egy olyan vadászat, ahol például Kádár János is jelen volt.
Ez a kérdés akkor még majdnem tabunak számított, a fővadász is úgy beszélt, mintha a
pártvezető bármikor előtoppanhatna a csenderesből, bármit is jelentsen ez. Oldalt nézett,
hátra nézett, aztán, mint aki valami egészen különleges titkot ad ki, belehajolt a riporter
arcába: „Kádár elvtárs nagyon jól lőtte a fácánt, és jól ment a futóvadra is. De hát az még a
hetvenes években volt” – mondja a fővadász, idézve a gyönyörű időket: Brezsnyev elvtárs meg
jól bánt a vadásztőrrel, mondta, mert aki egy titkot elmond, később nehéz leállítani. Ez
mindenesetre akkor komoly riporteri teljesítmény volt.


